

January 4, 2022

Service Update

In response to the rapidly escalating fourth wave of COVID-19, TCCSA is taking all necessary precautions to ensure the well-being of our clients, staff members and communities.

In-person services in TCCSA will be suspended from Tuesday, January 4, 2022 until further notice.

We will continue to provide telephone and online services. Please contact us and speak to one of our staff members to book an appointment.

York Centre	(905) 948-1671	9:00am – 5:00pm
Scarborough Centre	(416) 502-9500	9:00am – 5:00pm
Toronto Centre	(416) 977-4026	9:00am – 5:00pm
Peel Centre	(905) 615-9500	9:00am – 5:00pm

LINC Program, Community Development Program, EarlyON Program, as well as group sessions and workshops will continue to be offered virtually.

For more details, please visit our website at **www.tccsa.on.ca**.

Thank you for your understanding.

2022年1月4日

最新服務信息

為應對嚴峻的第四波新冠疫情，多華會正采取一切必要的預防措施，以確保我們的客人及職員的安康以及社區安全。

多華會各中心將於 **2022年1月4日（星期二）起**，暫停面對面服務，直至另行通知。

我們將繼續提供電話及線上服務，請聯絡各中心職員預約。

約克中心	(905) 948-1671	上午九時至下午五時
士嘉堡中心	(416) 502-9500	上午九時至下午五時
多倫多中心	(416) 977-4026	上午九時至下午五時
皮爾中心	(905) 615-9500	上午九時至下午五時

新移民英文班、社區發展活動、安省早期教育項目 **EarlyON**，以及其它群組活動和講座，繼續以線上模式進行。

更多詳情，請瀏覽多華會網站 www.tccsa.on.ca。

感謝您的支持和配合。